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En del af Sendesamvirket uden for Hovedstaden, skal hermed anmode Kulturudvalget om at se 

på nedenstående ønsker, nogle af tingene kan sikkert rettes til i nuværende tilladelsesperiode, men kunne 

måske være tanker der kan komme med i det fremtidige mediebillede, nu hvor der netop er kommet en ny 

Medierapport. 

 

1. En ny vurdering af seermålingerne, disse er i visse tilfælde meget misvisende, der er stationer der 

har oplevet at målingerne siger ingen seere, men mellem 5-6000 stemte via sms i denne 

udsendelse (Dansk Top Scenen) måske kunne de penge der bruges på målingerne bruges til at 

omtale lokal tv i reklamer på andre medier, bare en tanke. 

 

2. Det evige smertens barn, den høje pris til DIGI tv pr. time, der jo steg med 330% ved sidste 

medieforlig vedr. MUX1. 

 

3. Revisionsreglerne for en lille forening er meget omfattende og kan i nogle tilfælde beløbe sig til 

mellem 30 og 40.000 kr, måske kunne kravene forenkles en lille smule. 

 

4. Det er en udbredt opfattelse blandt flere lokalstationer, der syntes det er mærkeligt at der i 

tidsrummet kl.17-21 sendes tegnsprogs tv, når meget af sendetiden bruges til et stille stående skilt, 

det er trods alt prime time, og kunne måske bruges bedre til lokal nyt. 

 

5. Der er desværre stationer der har oplevet, at når man f.eks. laver en udsendelse af en i 

sendeområdet beliggende virksomhed, tolkes dette i nogle tilfælde som reklame, det er snarere en 

fortælling om hvad der produceres i ens eget lokal område, på lige fod med en fortælling fra en 

Idrætsforening. 

 

6. Kursus/uddannelses penge.: Hvert år kan der søges om penge til uddannelse, her ender de fleste 

hos et par store sammenslutninger, nogle af stationer med sendetilladelse er ikke medlem af nogen 

af disse, og har derfor ikke mulighed for at få tilbuddene, måske kunne disse penge deles ligeligt 

mellem de 8.sendesamvirker, som så selv kunne købe sig til de uddannelser som netop deres 

sendesamvirke ville have glæde af. 

 

7. En sidste ting der kan undre, når der skal diskuteres om nye strukturer, forlig, ændringer, er det 

altid folk fra f.eks. DR, Bibliotekerne og andre store mediespillere, der kommer med oplæg, sådan 

kan det gøres og det ville være en rigtig god ide, men der er aldrig nogen der spørger folkene som 

har fingrene i bolledejen ude på de små lokalstationer hvad kan i klare? Og hvad kunne være en 

god ide. Ja, et ønske, en snak i stedet for store høringer, som der alligevel ikke er tid til at svare på, 

hvis der samtidig skal sendes og produceres nyt hver uge. 
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